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家長通告 2025-2026/176 

「全港中小學中英文綠色閱讀報告比賽」頒獎典禮 

 

敬啟者： 

 

我們很高興告知您， 貴子女<名稱>在「全港中小學中英文綠色閱讀報告

比賽」中榮獲中學非華語組中文閱讀報告<名次>，她已獲邀參加頒獎典禮，活

動詳情如下： 

 

日期： 11月 28日(星期五) 

時間： 09:50-14:50 

地點： 聖道迦南書院禮堂 (觀塘順利邨利安里 6號) 

備註： 1. 學生在雨天操場集合後，由老師帶領出發。 

2. 學生須穿著整齊校服出席。 

3. 學生需自備充足車費。 

 

如有查詢，請致電 2461 1555 與張海倫老師聯絡。 

 

此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

二零二五年十一月二十一日 
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Parent Notice 2025-2026/176 

Award Ceremony for the Hong Kong Primary and Secondary Schools Chinese and English 

Green Reading Report Competition 

 

Dear Parents, 

We are pleased to inform you that your child, <Name>, has achieved <Rank> in the Chinese 

Reading Report (Non-Chinese Speaking Students Section) of the “Hong Kong Primary and 

Secondary Schools Chinese and English Green Reading Report Competition.” She has been invited 

to attend the award ceremony. Details are as follows: 

Date: November 28 (Fri) 

Time: 09:50-14:50 

Venue: ECF Saint Too Canaan College (6 Lee On Lane, Kwun Tong, 

Kowloon) 

Notes: 1. Students will be led by teachers to receive the award. 

2. Students must attend in proper school uniform. 

3. Students are required to prepare sufficient transportation fare. 

 

For enquiries, please contact Ms Cheung Hoi Lun at 2461 1555. 

 

Yours faithfully, 

 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 

21 Nov, 2025 
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